

رئاسة



الجمهورية التونسية
وزارة التعليم العالي والبحث العلمي
مركز البحوث والتعاون الألماني

إ.ع.د. / 1102 / 3/2
14640

تونس في 09.06.2016.....

السيد رئيس جامعة صفاقس

الموضوع: حول إعلان الديوان الألماني للتبادل الأكاديمي "DAAD" عن فتح باب الترشح للمشاركة في تظاهرة علمية بعنوان "Falling Walls Lab Tunisia 2016".
المرفقات: وثيقة.

تحية طيبة،

أتشرف بإعلامكم بأن الديوان الألماني للتبادل الأكاديمي "DAAD" أعلن عن فتح باب الترشح للمشاركة في تظاهرة علمية بعنوان "Falling Walls Lab" يوم 24 جوان 2016 بتونس.

وتتمثل هذه التظاهرة في منصة "plateforme" موجهة لفائدة الجامعيين والباحثين وطلبة الماجستير والدكتوراه وباعثي المشاريع والمهنيين في جميع الاختصاصات لتقدم أعمالهم البحثية ومشاريعهم المبتكرة ونماذج عن أعمالهم لمدة 3 دقائق باللغة الانجليزية أمام لجنة تحكيم متميزة من الجامعيين ورجال الأعمال.

وسيأهل الفائزون إلى الدور النهائي لهذه المسابقة وكذلك المشاركة في مؤتمر "Falling Walls Conference" ببرلين بألمانيا يومي 08 و 9 نوفمبر 2016. وستكفل الجهات الألمانية بمصاريف السفر والإقامة.

ويتعين على المشاركين تقديم ترشحاتهم عن بعد عن طريق العنوان التالي: falling-

؟ walls.com/lab/apply في أجل أقصاه 10 جوان 2016.

فالرجاء التفضل بتعميم هذا العرض على المؤسسات الجامعية الراجعة لكم بالنظر،

والسلام.

المدير العام للتعاون الدولي

سليم شوري



السيد الكاتب العام

للتعميم
رئيس جامعة صفاقس

APPLY NOW!

FALLING-WALLS.COM/LAB/APPLY

GREAT MINDS 3 MINUTES 1 NIGHT

BE PART OF THE FALLING WALLS LAB TUNISIA

ON 24 JUNE 2016

SHARE YOUR INNOVATIVE IDEA AT THE FALLING WALLS LAB, WIN A SCHOLARSHIP AND TRAVEL TO THE FINALE IN BERLIN!

Your Presentation

- Present your research project, business plan, entrepreneurial or social initiative that is relevant to the world of today – in 3 minutes!
- Convince a top-class jury with members from academia, research institutions and business.
- Exchange insights on an interdisciplinary level with fellow researchers and professionals.
- Get involved in exciting discussions and network with excellent scientists and professionals.

Who can Apply

- We are looking for outstanding talents and innovative thinkers from all disciplines.
- Bachelor and Master students, PhD candidates, postdocs, junior professors and entrepreneurs are invited to apply.

Application & Deadline

Apply online at falling-walls.com/lab/apply
Application deadline: 10 June 2016

The Falling Walls Lab Tunisia

The Falling Walls Lab takes place on 24 June 2016.

Participants will be informed on the event location within Tunis.

Start: 9.30 pm

Win a Scholarship and a Trip to Berlin

A distinguished jury selects the winner who

- travels to Berlin on 8/9 November 2016
- qualifies directly for the Lab Finale in Berlin on 8 November 2016 as one of 100 international and interdisciplinary participants (travel costs and accommodation are covered).
- is awarded a ticket for the international Falling Walls Conference on 9 November 2016 where some of the world's most prominent scientists from around the world present their current breakthrough research in 15 minutes each.

QUESTIONS?

Send us an email at kwff@daad.tn

TWEET ABOUT THE LAB:

#FallingWalls16

The Falling Walls Lab Tunisia is hosted by the German Academic Exchange Service (DAAD) with the support of the Federal Foreign Office of Germany.



Federal Foreign Office

DAAD

Deutscher Akademischer Austauschdienst
German Academic Exchange Service